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Coma - sovellusprojektin päätöspalaveri 
 
Aika: Torstai 27.5.2004 klo 10.10-11.11 
Paikka:  Kokoustila Ag C134.1 
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Läsnä :  

• Hanna Alm 
• Kari Arkko 
• Markus Inkeroinen 
• Kirsi Majava 
• Pentti Nakari, sihteeri 
• Lassi Paavolainen, puheenjohtaja 
• Tuomo Rossi 
• Tero Toivonen 

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Lassi Paavolainen avasi kokouksen kello 10.10. 

2. Esityslistan hyväksyminen 

Esityslista hyväksyttiin ilman muutoksia. 

3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 

 
Edellisen kokouksen sihteeri Pentti Nakari kävi edellisen kokouksen  
pöytäkirjan läpi. Pöytäkirjan kohdasta 6. päätettiin poistaa maininta CD-ROM-
proceedings-termin muuttamisesta kokoomajulkaisuksi. Pöytäkirja 
hyväksyttiin muutoksella. Markus Inkeroinen muistutti, että tämän kokouksen 
pöytäkirja hyväksytään sähköpostitse.    
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4. Ajankäyttöraporttien esittely 

Ajankäyttöraportit esiteltiin. Markus Inkeroinen pyysi lisäämään myös 
projektiraporttiin erittelyn ajankäytöstä. 

5. Testausraportin katselmointi 

Hanna Alm kävi testausraportin läpi. Työn nimi todettiin vääräksi raportissa ja 
avainsanat eivät olleet aakkosjärjestyksessä. Selityksiin päätettiin lisätä  
selitykset mm. termeille moduuli-, integraatio- ja järjestelmätestaus, alpha-
versio ja skripti. Testauskoneen nimen yhteyteen tulisi myös lisätä viittaus 
dokumenttiin, jossa on mainittu koneen kokoonpano. 
 
Markus Inkeroinen huomautti, että testauksessa tulisi ensin kiinnittää 
testattava versio, sen jälkeen suorittaa testaus ja vasta sen jälkeen aloittaa 
korjausten tekeminen. Koska korjauksia on tehty kesken testaamisen, tämä 
tulisi mainita dokumenteissa. 
 
Markus Inkeroinen kysyi onko testausraportissa jatkokehitykseen jätettäväksi 
mainituista ominaisuuksista sovittu tilaajan kanssa. Kari Arkko totesi, että 
kaikkien kohtien suhteen näin ei ole tehty.  Ominaisuuksista neuvoteltiin 
tilaajan kanssa. 
 
Jatkokehitykseen päätettiin jättää mm. tietokannan muuttaminen niin, että 
sessioiden syötön yhteydessä ei tarvitse antaa päivämääriä ja kellonaikoja, 
tarkistus päällekkäisten sessioiden varalta, sessiotyyppien listauksen 
järjestäminen, ulkoasun tyylitiedoston syöttämisen viimeistely toimivaksi, 
korjaus kahden peräkkäisen kaksoispisteen aiheuttamaan virheeseen 
artikkelin syötössä, toimimattomien poikkeusten korjaaminen (mm. Poikkeus 
1) ja muokkaustoimintojen lisääminen niiltä osin jotka on tällä hetkellä tehtävä 
suoraan tietokantaan. Kirsi Majava ja Tuomo Rossi hyväksyivät 
jatkokehitykseen jätettävät ominaisuudet. Markus Inkeroinen kehotti 
lisäämään sovelluksen puutteet dokumentteihin tiedoksi käyttäjille. 
 
Testausraportti hyväksyttiin muutoksilla, korjattu versio tulee lähettää vielä 
sähköpostitse tarkastettavaksi. 
 
Päätökset: 

- Työn nimi korjataan, avainsanat järjestetään 
aakkosjärjestykseen, selitykset lisätään ja viittaus 
testauskoneen kokoonpanoon lisätään. 

- Testausraportissa mainitaan mitä korjauksia on tehty missäkin 
vaiheessa. 

- Jatkokehitykseen jäävät ominaisuudet hyväksyttiin. 
- Sovellusraporttiin lisätään maininnat sovelluksen puutteista. 
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6. Projektin päättäminen 

Hanna Alm totesi, että projektikansio on melkein valmis. Kansio tulee toimittaa 
Markus Inkeroiselle, kun se valmistuu. Projektin CD:tä tulee polttaa ensin yksi 
kappale ja hyväksyttää se ennen kopioiden tekemistä. Tero Toivonen ehdotti 
CD:n jakamista verkossa niin, että sen sisältöä pääsee selaamaan verkon yli.  
 
Tuomo Rossi ja Kirsi Majava hyväksyivät sovelluksen tilaajan edustajina ja 
Markus Inkeroinen laitoksen puolesta. Tero Toivonen hyväksyi ohjelmakoodit.  
 
Tuomo Rossi kysyi onko käytettävyyskonsultti Katja Kaarioon oltu 
yhteydessä. Kirsi Majava totesi, että käytettävyyskonsultti ei ole ollut mukana 
projektissa ja maininta käytettävyyskonsultista päätettiin poistaa 
dokumenteista jo edellisessä kokouksessa. 
 
Kirsi Majava kysyi proceedings-sivujen yläpalkista johon sessioiden nimet 
eivät mahdu. Ulkoasun säätämisen todettiin jatkuvan kesätöinä. Markus 
Inkeroinen kysyi puuttuvasta takaisin-napista ja projektin esittelysivusta. Pentti 
Nakari kertoi Jaana Rannanpään toimittaneen uusia grafiikoita, jotka tullaan 
lisäämään sivuille.  Esittelysivua ei oltu vielä tehty. 
 
Projekti päätettiin. Korjattavat raportit ja viimeinen kokouspöytäkirja 
lähetetään sähköpostitse hyväksyttäväksi, projektin kansio toimitetaan Markus 
Inkeroiselle, projektin esittelysivu tulee vielä tehdä ja tulostaa myös 
projektikansioon. 
 
Päätökset: 

- Raportteihin tehdään korjaukset ja ne hyväksytetään. 
- Esittelysivu tehdään ja tulostetaan projektikansioon, kansio 

toimitetaan Markus Inkeroiselle. 
- Projekti päätettiin. 

7. Muut esille tulevat asiat 

Projektipaidat voi hakea Markus Inkeroiselta, kun projekti on arvosteltu. 

8. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja Lassi Paavolainen päätti kokouksen klo 11.11. 
 


